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PROTOKÓŁ Nr XXXV/2022 
 

z obrad XXXV Sesji Rady Gminy Wróblew 
z dnia 25 listopada 2022r. 

 

Obrady rozpoczęto 25 listopada 2022 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:20 tego 
samego dnia. 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji wzięło udział 13 radnych. 
 
Obecni: 
1. Kamila Banasiak 
2. Roman Banaś 
3. Andrzej Dawid 
4. Jarosław Janiak 
5. Krystyna Kędzia 
6. Karolina Kulesza 
7. Piotr Łuczak 
8. Grzegorz Musiał 
9. Dariusz Owczarek 
10. Aleksander Pawlik 
11. Małgorzata Przybylska 
12. Sylwester Tomczyk 
13. Jolanta Wojtysiak 
 
Nieobecni: 
1. Anna Kulczyńska 
2. Tomasz Łukasiewicz 
 
 (Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokółu).  
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Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji. 

2. Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) zmian w budżecie Gminy Wróblew na 2022 rok, 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wróblew 

na lata 2022-2025, 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i stawki tej opłaty dla właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują miesz-

kańcy oraz ustalenia stawki za pojemnik lub worek o określonej pojemności, 

d) ustalenia ryczałtowej rocznej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

od domku letniskowego na nieruchomości albo od innej nieruchomości wykorzystywanej na 

cele rekreacyjno – wypoczynkowe, 

e) określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu będącej podstawą do ustalenia rodzicom 

zwrotu kosztów przewozu dzieci niepełnosprawnych do placówek oświatowych, 

f) uchwalenia Programu współpracy Gminy Wróblew z organizacjami pozarządowymi oraz pod-

miotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023, 

g) rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej we 

Wróblewie. 

4. Interpelacje i wnioski radnych. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 
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Ad.1. 
Otwarcie sesji. 
 

Obrady XXXV Sesji Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy – Pan Andrzej Dawid. 
Powitał radnych, sołtysów, kierownictwo Urzędu Gminy z Wójtem Gminy Wróblew – 
Panem Tomaszem Woźniakiem na czele oraz zaproszonych gości. 

Na podstawie elektronicznego sprawdzenia obecności, stwierdził że w sesji uczestniczy 
13 radnych, co stanowi niezbędne quorum do prowadzenia obrad i podejmowania 
prawomocnych uchwał.  

Zapytał czy są uwagi do zaproponowanego w zawiadomieniu o sesji porządku obrad? 
Nie zgłoszono. 
Rada Gminy będzie obradowała według otrzymanego porządku obrad. 
 
Ad. 2. 
Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 
Wójt Gminy 
- przedstawił informację z działalności międzysesyjnej, mówiąc o: 

• pracach gospodarczych wykonanych w terenie, 
• ślubowaniach pierwszoklasistów szkół podstawowych z terenu gminy Wróblew, 
• zakończonych postępowaniach przetargowych i podpisaniu umów na realizację 

zadań budowy instalacji fotowoltaicznych: dla budynku Szkoły Podstawowej 
w Słomkowie Mokrym, dla Stacji Uzdatniania Wody w Słomkowie Mokrym, 

• ponownym ogłoszeniu przetargu na budowę odnawialnych źródeł energii na 
terenie gminy – etap II, 

• odwołaniu od Wyroku Sądu Rejonowego w Sieradzu – brak zgody na zawarcie 
ugody przedsądowej o podwyższenie wynagrodzenia dla Wykonawcy inwestycji pn. 
„Budowa pasywnego budynku użyteczności publicznej w miejscowości Wróblew”, 

• spotkaniu konsultacyjnym LGD „Ziemia Wieluńsko-Sieradzka” dot. przygotowania 
nowej Strategii Rozwoju na lata 2023-2027, 

• kolejnym spotkaniu w ramach Partnerstwa Sieradzkie+ dot.  remontu i wymiany 
przystanków autobusowych na terenie gmin powiatu sieradzkiego oraz utworzenia 
miejsc do ładowania samochodów elektrycznych, 

• realizowanych i planowanych inwestycjach drogowych, 
• przeprowadzonych i zaplanowanych postępowaniach przetargowych, 
• zakupie trzech pojazdów: samochodu dostawczego IVECO, samochodu Volkswagen 

Caravelle oraz kosiarki, 
• planowanym powrocie do procedowania w sejmie „ustawy wiatrakowej”, 
• trwającym naborze wniosków o zakup węgla po cenie preferencyjnej od Gminy 

Wróblew. 
Przewodniczący Rady Gminy  
- zapytał, czy są pytania do przedstawionej informacji. 
Nie zgłoszono. 
Informację przyjęto bez uwag. 
 
Ad. 3. 
Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
 

a) zmian w budżecie Gminy Wróblew na 2022 rok 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finanso-
wej Gminy Wróblew na lata 2022-2025 

Wójt Gminy 
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- omówił propozycje zmian w budżecie gminy na 2022 rok i wynikające z nich zmiany 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wróblew na lata 2022-2025. 
Przewodniczący Rady Gminy 
- po przedstawieniu przez Panią Jolantę Wojtysiak – Przewodniczącą Komisji ds. Budżetu 
i Gospodarki pozytywnych opinii Komisji o w/w projektach uchwał, odczytał nazwę 
projektu uchwały a)(zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 13 radnych 

Głosowało za - 13 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 

Nieobecni - 2 radnych 

Wyniki imienne: 
 

Za (13) 

Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Karolina 
Kulesza, Piotr Łuczak, Grzegorz Musiał, Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata 
Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta Wojtysiak 
Nieobecni (2) 
Anna Kulczyńska, Tomasz Łukasiewicz, 
Rada Gminy podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy 
- odczytał nazwę projektu uchwały b)(zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 13 radnych 

Głosowało za - 13 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 

Nieobecni - 2 radnych 

Wyniki imienne: 
 

Za (13) 

Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Karolina 
Kulesza, Piotr Łuczak, Grzegorz Musiał, Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata 
Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta Wojtysiak 
Nieobecni (2) 
Anna Kulczyńska, Tomasz Łukasiewicz, 
Rada Gminy podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospoda-
rowanie odpadami komunalnymi i stawki tej opłaty dla właścicieli nierucho-
mości, na których zamieszkują mieszkańcy oraz ustalenia stawki za pojemnik 
lub worek o określonej pojemności, 

d) ustalenia ryczałtowej rocznej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami ko-
munalnymi od domku letniskowego na nieruchomości albo od innej nierucho-
mości wykorzystywanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe, 

Wójt Gminy 
- omówił projekty uchwał. 
 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy  
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- po przedstawieniu przez Panią Jolantę Wojtysiak – Przewodniczącą Komisji ds. Budżetu 
i Gospodarki pozytywnej opinii Komisji o projekcie uchwały c), odczytał jego nazwę (zał. 
do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 13 radnych 

Głosowało za - 13 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 

Nieobecni - 2 radnych 

Wyniki imienne: 
 

Za (13) 

Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Karolina 
Kulesza, Piotr Łuczak, Grzegorz Musiał, Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata 
Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta Wojtysiak 
Nieobecni (2) 
Anna Kulczyńska, Tomasz Łukasiewicz, 
Rada Gminy podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy 
- po przedstawieniu przez Panią Jolantę Wojtysiak – Przewodniczącą Komisji ds. Budżetu 
i Gospodarki pozytywnej opinii Komisji o projekcie uchwały d), odczytał jego nazwę (zał. 
do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 13 radnych 

Głosowało za - 13 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 

Nieobecni - 2 radnych 

Wyniki imienne: 
Za (13) 

Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Karolina 
Kulesza, Piotr Łuczak, Grzegorz Musiał, Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata 
Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta Wojtysiak 
Nieobecni (2) 
Anna Kulczyńska, Tomasz Łukasiewicz, 
Rada Gminy podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy 
- zarządził 10-cio minutową przerwę w obradach. 
 
PRZERWA 
 
Przewodniczący Rady Gminy 
- wznowił obrady.  
 

e) określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu będącej podstawą do usta-
lenia rodzicom zwrotu kosztów przewozu dzieci niepełnosprawnych do pla-
cówek oświatowych 

Wójt Gminy 
- omówił projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Gminy  
- po przedstawieniu przez Panią Małgorzatę Przybylską – Przewodniczącą Komisji ds. 
Społecznych i Oświaty pozytywnej opinii Komisji o projekcie uchwały, odczytał jego nazwę 
(zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 13 radnych 

Głosowało za - 13 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 

Nieobecni - 2 radnych 

Wyniki imienne: 
Za (13) 

Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Karolina 
Kulesza, Piotr Łuczak, Grzegorz Musiał, Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata 
Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta Wojtysiak 
Nieobecni (2) 
Anna Kulczyńska, Tomasz Łukasiewicz, 
Rada Gminy podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 

f) uchwalenia Programu współpracy Gminy Wróblew z organizacjami pozarzą-
dowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 
24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 
na rok 2023 

Wójt Gminy 
- omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy  
- po przedstawieniu przez Panią Małgorzatę Przybylską – Przewodniczącą Komisji ds. 
Społecznych i Oświaty pozytywnej opinii Komisji o projekcie uchwały, odczytał jego nazwę 
(zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 13 radnych 

Głosowało za - 13 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 

Nieobecni - 2 radnych 

Wyniki imienne: 
 

Za (13) 

Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Karolina 
Kulesza, Piotr Łuczak, Grzegorz Musiał, Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata 
Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta Wojtysiak 
Nieobecni (2) 
Anna Kulczyńska, Tomasz Łukasiewicz, 
Rada Gminy podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 

g) rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej we Wróblewie 

Wójt Gminy 
- omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Wróblew 

- wyjaśnił, iż Kierownik GOPS czy inny pracownik podejmując decyzję o wysokości zobo-
wiązania finansowego, nie kieruje się własnymi wyobrażeniami, a ustawowo ustalonymi 
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kwotami naliczeń. Jest wydawana decyzja administracyjna, w której wskazywana jest 
droga odwołania. 
- zapytał czy Radni mają pytania do przedmiotowego projektu uchwały. 
Nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Gminy  
- oddał głos Panu Piotrowi Łuczakowi – Przewodniczącemu Komisji skarg, wniosków 
i petycji. 
Pan Piotr Łuczak – Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji 
- poinformował, że mając na uwadze zgromadzony materiał dowodowy, Komisja skarg, 
wniosków i petycji nie dopatrzyła się uchybień w postępowaniu Kierownik Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej we Wróblewie. Wobec powyższego, Komisja wnioskuje 
o odrzucenie skargi w całości i podjęcie uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy  
- poinformował o przystąpieniu do głosowania nad projektem uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej we 
Wróblewie - uznania skargi za bezzasadną: 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 13 radnych 

Głosowało za - 13 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 

Nieobecni - 2 radnych 

Wyniki imienne: 
 

Za (13) 

Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Karolina 
Kulesza, Piotr Łuczak, Grzegorz Musiał, Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata 
Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta Wojtysiak 
Nieobecni (2) 
Anna Kulczyńska, Tomasz Łukasiewicz, 
Rada Gminy podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 
Ad. 4. 
Interpelacje i wnioski radnych. 
Przewodniczący Rady Gminy 
- oddał głos Radnym w celu zgłaszania interpelacji i wniosków. 
Radna Małgorzata Przybylska 
- złożyła interpelację ws. zwiększenia w przyszłorocznym budżecie wydatków 
na opracowanie dokumentacji „Rozbudowa oświetlenia ulicznego w miejscowości 
Rakowice”. 
Więcej interpelacji i wniosków nie zgłoszono. 
  
Ad. 5. 
Zapytania i wolne wnioski. 
Przewodniczący Rady Gminy 
- oddał głos uczestnikom sesji w celu zgłaszania zapytań i wolnych wniosków. 
Radny Piotr Łuczak  
– przedstawił swoje stanowisko na temat planowanej inwestycji Kolei Dużych Prędkości. 
Przewodniczący Rady Gminy 
- zwrócił uwagę, iż mieszkaniec Gminy Wróblew chcąc skorzystać z przejazdu Koleją Dużej 
Prędkości np. do Poznania, w pierwszej kolejności musiałby skorzystać z tradycyjnej kolej 
w celu dotarcia do Łodzi, by dalej szybką koleją dotrzeć do Poznania. Zatem trudno 
doszukiwać się tu udogodnień.  



 8 

Pan Michał Wzgarda – Radny Powiatu Sieradzkiego 
- przedstawił wypracowane podczas ostatniego posiedzenie Rady Powiatu Sieradzkiego  
stanowisko Rady Powiatu ws. CPK i przebiegu Kolei Dużych Prędkości przez tereny gmin 
powiatu sieradzkiego. 
Pani Mariola Wojciechowska – Sołtys Sołectwa Rakowice 
- podziękowała za inwestycje drogowe zrealizowane w m. Rakowice. 
Wójt Gminy 
- odniósł się do zwożenia płodów rolnych przez rolników dużym sprzętem rolniczym, 
poprosił o rozwagę i uszanowanie zrealizowanych inwestycji drogowych – o zachowanie 
czystości i o jeżdżenie pasem drogi, a nie krawędzią jezdni.  
- odnosząc się do przedsięwzięcia Kolei Dużych Prędkości, poinformował, iż realizacja tej 
inwestycji to początek końca rolniczego i administracyjnego Gminy Wróblew.  
 
Ad. 6. 
Zakończenie obrad. 
Przewodniczący Rady Gminy 
- zakończył obrady XXXV Sesji Rady Gminy Wróblew. 
 
Protokołowała: Magdalena Karczmarek             

Przewodniczący Rady Gminy 

                    Andrzej Dawid 


